
Artikel 47 vragen Natuurbeheer Kockengen

Geachte College van Gedeputeerde Staten, 

Onlangs hebben wij vanuit het veld vernomen dat een rietland binnen de NNN in Kockengen aan het 
vergrassen is. Het gebied ligt tussen het dorpje Kockengen en de N401 in. Volgens de natuurdoelen 
zou hier veenmosrietland moeten worden gerealiseerd. De terreinbeheerder Staatsbosbeheer heeft 
dit stuk grond in eigendom, maar zou naar verluid te weinig geld krijgen om het gebied goed te 
beheren. Daarom heeft de SGP de volgende vragen:

1. Bent u bekend met bovenstaande situatie?
2. Hoe verhoudt zich dit tot realisatie van de natuurdoelen van de provincie?
3. Hoe is de bepaling van de hoogte van de SNL subsidie gerelateerd aan doelbereik in de 

gebieden? 
4. Op welke manier monitort de provincie dat TBO’s de gebieden op de juiste wijze beheren?
5. Op welke wijze kunnen we als provincie beter sturen op doelbereik van de natuurdoelen via 

de SNL subsidies?
6. Hoe kunnen we voorkomen dat TBO’s het onderhoud zodanig lang uitstellen dat alleen met 

herstelprojecten doelen gerealiseerd kunnen worden?
7. Is de provincie al in gesprek getreden met Staatsbosbeheer om te komen tot oplossingen? Zo 

nee, is GS bereidt om dit te doen?

Hoogachtend, 

Bertrick van den Dikkenberg, SGP


